
ZÁPIS Č. 3N/2005 (167) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE  6. PROSINCE 2005 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem 23 senátorů) 
 
Omluveni:   Vávrová/FCH 
        
Hosté:    rektor Vrbka, prorektoři Rais, Kazelle, Švec, kvestor Kotek 
    Dr. Lepková, Ing. Bejček 
 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Informace rektora, prorektorů a kvestora 
4. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol 
5. Ekonomické záležitosti 

* Pravidla pro tvorbu Rozpočtu VUT na r. 2006 
* Předběžná informace o finančních kontrolách 
* Další ekonomické záležitosti 

6. Legislativní záležitosti 
* Předložení návrhu na změnu Stipendijního řádu VUT  
* Projednání nových znění Statutu FaVU a Volebního a jednacího řádu AS FaVU 
* Projednání návrhu na změnu Přílohy č. 2 ke Statutu FEKT 
* Volba předsedy pedagogické komise AS VUT 
* Další legislativní záležitosti  

7. Různé 
 
 
AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT 
Doc. Dalík úvodem přivítal všechny přítomné účastníky zasedání. K zápisu z minulého zasedání 
členové AS VUT nevznesli žádné připomínky.  
 
AD 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
Program dnešního jednání AS VUT byl schválen.  
 
AD 3) INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ A KVESTORA  
rektor Vrbka 

 dne 16. 11. 2005 se konala valná hromada JIC, z. s. p. o. Na programu bylo hodnocení činnosti za 
rok 2005, návrh rozpočtu na rok 2006 a návrh na pronájem budovy Technologického parku pro 
potřeby JIC a Technologického inkubátoru; 

 21. 11. 2005 proběhlo na MŠMT společné zasedání Fóra průmyslu a VŠ s poradním sborem 
ministryně (spolupráce mezi vybranými technickými VŠ, průmyslovými podniky, svazy apod.), 
jedním z bodů jednání byl požadavek poradní sbor rozšířit tak, aby na něm byly zastoupeny ty 
vysoké školy, která mají technicky zaměřené fakulty (celkem 8) a zvýšit i počet zastoupených 
podniků a svazů. Ministryně P. Buzková podpořila projekt Evropského technologického institutu 
(což je společný projekt brněnských VŠ);  

 22. 11. 2005 byla slavnostně předávána ocenění nejlepším brněnským akademickým sportovcům 
za účasti zástupců všech brněnských VŠ, předán pohár za vítězství v akademickém mistrovství 
rektorovi MU, sportovci z VUT byli rovněž velmi úspěšní; 

 probíhá jednání se zástupci města Brna o spolupráci na zlepšení dopravy do areálu PPV (dobudo-
vání tramvajového spojení), zvýšení frekvence autobusové dopravy a jednání o finanční spolupráci 
na rozvoji tělovýchovného areálu VUT;  

 jednání ČKR se konalo ve Zlíně ve dnech 1. – 2. 12. 2005. Usnesení je Přílohou č. 1 zápisu. 



 prorektor Kazelle 
 na pátek 16. 12. 2005 je svolána porada proděkanů pro zahraniční a vnější vztahy s koordinátory 

SOCRATES, včetně referentek, na poradu byl rovněž pozván prorektor Švec a budoucí prorektor 
pro vnější vztahy prof. Fiala, na této poradě by měl být zahájen proces předávání funkce 
prorektora; vzhledem k tomu, že se připravuje reorganizace rektorátních pracovišť, je třeba, aby 
nové vedení VUT mělo maximum informací z této oblasti; v lednu 2006 bude toto předávání 
pokračovat i za spoluúčasti budoucího rektora Raise; 

 VUT se rozhodlo ukončit členství v mezinárodní organizaci FEANI (FSI, FAST, FEKT a FCH); 
protože se však ukázalo, že členství v této organizaci je významné kritérium hodnocení míry 
internacionalizace VŠ, dospělo vedení VUT k názoru, že by škola měla v této organizaci zůstat.  

 prorektor Švec 
 podle matriky studentů je přepočtený počet zapsaných studentů na VUT 18 821. Přestože se 

v průběhu září VUT podařilo jednáním s MŠMT zvýšit původně navrhovaný počet přibližně o 800, 
o VUT byl značný zájem a počet zapsaných studentů překročil i navýšený počet o 708; je připraven 
dopis na MŠMT, v němž VUT na základě podrobného rozboru žádá o přidělení prostředků na 
financování těchto studentů VUT; 

 v současné době vrcholí práce na přidělování ubytovacího stipendia studentům; žádostí o přiznání 
přišlo asi 13 000, na přiznání ubytovacího stipendia má nárok přes 10 000 studentů; referát 
prorektora řešil přes 200 námitek a reklamací a podal mnoho vysvětlujících komentářů, jen 4 
reklamace byly oprávněné; celý systém je zautomatizován pracovníky CVIS, kteří tento úkol 
zvládli velmi dobře.  

 prorektor Rais  
 v pátek dne 9. 12. v 15:00 hodin se uskuteční schůzka pracovní komise, která se zabývá řešením 

financování FaVU a FA; 
 Rada JmK vyzvala (zásluhou bývalého člena AS VUT Mgr. Božka) VUT, aby se stalo spolu s MU 

spoluzakladatelem zájmového sdružení „Jihomoravské nadační centrum“;  
 nová Vědecká rada VUT bude v únoru 2006 schvalovat výzkumné záměry; návrh nové VR VUT 

bude ve spolupráci současného rektora Vrbky a budoucího rektora Raise předložen na zasedání AS 
VUT dne 10. 1. 2005 tak, aby jej AS VUT mohl projednat a schválit v únoru 2006;  

 podle § 9 odst. 2 písm. b) zákona o VŠ se AS VUT vyjadřuje zejména k záměru rektora jmenovat 
nebo odvolat prorektory; prof. Rais představil své prorektory na předvolebních shromážděních 
a potom i na zasedání AS VUT dne 8. 11. 2005, jde o tento tým: 

prof. Ing. Jaroslav Fiala, CSc. – prorektor pro zahraniční vztahy; 
doc. Ing. Pavel Jura, CSc. – prorektor pro informační systémy; 
prof. Ing. arch. Alois Nový, CSc. – prorektor pro strategický rozvoj;  
doc. RNDr. Miloslav Švec, CSc. – prorektor pro studium a záležitosti studentů; 
prof. Ing.  Josef  Vačkář, CSc. – prorektor pro tvůrčí rozvoj; 
kvestor: Ing. Vladimír Kotek. 

AS VUT tento návrh bere na vědomí a bude jej projednávat na svém zasedání dne 10. 1. 2006;  
 dne 14. 12. 2005 v 9:00 hodin se na VUT uskuteční jednání VUT s MŠMT týkající se projednání 

DZ VUT na léta 2006 až 2010; za MŠMT se jednání zúčastní náměstek Kolář, ředitel Beneš, Dr. 
Šťastná a za VUT rektor Vrbka, prorektoři Rais, Švec a budoucí prorektoři Nový a Fiala; prorektor 
Rais doporučil, aby se jednání zúčastnili i předseda AS VUT doc. Dalík a předsedové obou komor 
AS VUT doc. Hanáček a studentka V. Donthová.  

 kvestor Kotek 
 v pátek dne 9. 12. 2005 v 8:30 hodin se v pracovně kvestora bude konat zasedání Stavební komise 

VUT; na programu bude předběžné hodnocení postupu prací na stavbách v r. 2005 a projednání 
návrhu plánu stavebních investic a neinvestičních nákladů spojených s investiční výstavbou na 
r. 2006;  

 na základě schváleného programu investičních akcí byla minulý měsíc zahájena výstavba 
víceúčelové sportovní haly VUT v areálu PPV – předpokládané ukončení nejpozději v 11/2006. 

 
 
AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL 
Doc. Münsterová informovala členy AS VUT o průběhu 9. zasedání Sněmu RVŠ konaného dne 
24. 11. 2005. Hlavním bodem jednání sněmu byla prezentace Bilanční a hodnotící zprávy RVŠ za 
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funkční období 2003 – 2005; po ukončení zasedání se konal slavnostní koncert ve velké aule Karolina 
a v podvečer následovalo malé občerstvení v historických prostorách Karolina. Poslední zasedání 
předsednictva RVŠ v tomto funkčním období se bude konat 15. 12. 2005.  
Jednání sněmu se zúčastnili také členové AS doc. Dalík, Dr. Krupková a doc. Kvíčala. Vzhledem 
k ustavení pracovní skupiny VUT, která se zabývá problematikou možného navýšení koeficientu 
FaVU, navrhla doc. Münsterová delegovat doc. Kvíčalu jako externího člena pracovní komise RVŠ 
pro umělecké vysoké školy. Členové AS VUT k tomuto návrhu přijali následující usnesení. 

Návrh na usnesení:  
Akademický senát VUT schvaluje rozšíření skupiny delegátů VUT v RVŠ o externího člena pracovní 
komise RVŠ pro umělecké VŠ doc. MgA. Petra Kvíčalu. AS VUT žádá předsedu AS doc. Dalíka 
o zjištění způsobu a realizaci tohoto rozšíření. 
Hlasování:  
Pro – 23 hlasů 
Proti – 0 hlasů  
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje rozšíření skupiny delegátů VUT v RVŠ o externího člena pracovní 
komise RVŠ pro umělecké VŠ doc. MgA. Petra Kvíčalu. AS VUT žádá předsedu AS doc. Dalíka 
o zjištění způsobu a realizaci tohoto rozšíření.  
 
Dr. Popela navrhl, aby se doc. Münsterová, která bude i v novém funkčním období na léta 2006 až 
2008 členkou  předsednictva RVŠ a má z práce v tomto důležitém orgánu velmi mnoho užitečných 
znalostí a zkušeností, pravidelně zúčastňovala zasedání AS VUT. Na základě všeobecné podpory 
členů AS a na návrh doc. Hanáčka se předseda AS v souladu s článkem 16 odst. 3 Volebního 
a jednacího řádu AS VUT rozhodl přizvat doc. Münsterovou k aktivní účasti na všech zasedáních AS 
VUT.  
Závěr: Předseda AS VUT doc. Dalík se souhlasem AS VUT zve doc. Ing. Evu Münsterovou, CSc. 
k aktivní účasti v rozpravě ke všem bodům projednávaným na zasedáních AS VUT v tomto funkčním 
období a těší se na spolupráci s ní.  
 
 
AD 5) EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
* Pravidla pro tvorbu Rozpočtu VUT na r. 2006 
Dr. Popela úvodem informoval o zasedání EK AS VUT konaném dne 22. listopadu 2005 a o dnešním 
krátkém zasedání komise, konaném před zasedáním senátu. Následně předal slovo kvestoru Kotkovi, 
který přednesl podrobný komentář k předloženému návrhu dokumentu „Zásady pro rozdělení dotace 
MŠMT“.  Způsob rozdělení bude v souladu s těmito dokumenty: 

1. Pravidla MŠMT pro poskytování dotací veřejným vysokým školám 
2. Dlouhodobý záměr VUT v Brně na léta 2006 až 2010 včetně jeho aktualizace na r. 2006 
3. Program reprodukce majetku 
4. Generel VUT v Brně 

Po podrobném výkladu kvestora následovala krátká diskuse členů AS VUT týkající se zejména počtu 
nefinancovaných studentů z úrovně MŠMT. Kvestor byl požádán, aby zásady byly doplněny vzorci 
příp. stručnými komentáři, a aby do zásad byla zahrnuta i pravidla kontroly čerpání rozpočtu. Dle 
článku 28 odst. 1 Statutu VUT musí být pravidla pro tvorbu rozpočtu předložena AS VUT do konce 
kalendářního roku. Předložený dokument bude členům AS VUT rozeslán po skončení zasedání. 

* Předběžná informace o finančních kontrolách 
Dr. Popela sdělil, že na dvou posledních zasedáních EK byly projednávány informace kvestora 
o finančních kontrolách na VUT.  

Kvestor Kotek přednesl tyto informace: 

 před 14ti dny byla ukončena kontrola pracovníky Finančního úřadu Brno I týkající se DPH 
za období 2002–2004. Byly zjištěny nedostatky na většině kontrolovaných součástí včetně 
rektorátu VUT (zejména finanční operace týkající se dovozu a obchodování se zbožím z EU 
nejsou doloženy korektními doklady) a byla vyčíslena výše doměřeného DPH vč. případného 
penále; tyto částky půjdou k tíži součástem, kterých se týkají; 
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 na základě zjištění kontroly Finančního úřadu vztahující se k neoprávněnosti odpočtu DPH u 2 
faktur vystavených firmou Adiemus s r. o. byla zahájena kontrola odborem kontroly a vnitřního 
auditu na FAST; kontrola byla zaměřena na obchodní aktivity s uvedenou firmou a dále na 
čerpání nákladů na reprezentaci; s ohledem na výsledky bude další kontrola na FAST zaměřena 
na nákup služeb od dalších firem, a to především těch, které jsou zastupovány zaměstnanci školy, 
příp. kde jsou zaměstnanci školy podílníci; 

 obdobné kontroly budou následovat na všech ostatních fakultách; oblasti plánovaných kontrol: 
- kontrola poskytování obecných služeb právnickými subjekty ve prospěch VUT, 
- náklady na reprezentaci, 
- obchodování zaměstnanců VUT s firmami. 

V následující diskusi, týkající se zejména činnosti kontrolního oddělení VUT a četnosti prováděných 
kontrol na fakultách a dalších součástech, doporučili členové AS VUT vypracovat plán finančních 
kontrol. Bylo konstatováno, že důraz na provádění vnitřních finančních kontrol není iniciativou AS 
VUT, ale je to výsledek vnějšího tlaku jako reakce na dosavadní výsledky provedených kontrol.  

V souvislosti s nedostatky zjištěnými na FAST se souhlasem všech členů AS VUT bylo rozhodnuto 
požádat AS FAST o kopii podrobné zprávy o průběhu a výsledcích kontrolního šetření na FAST, 
kterou si AS FAST již dříve vyžádal od vedení Fakulty stavební. Po ověření správnosti určitých dat 
bude tento materiál Přílohou č. 2 k zápisu z dnešního zasedání AS VUT.  

Členové EK AS VUT upozornili, že nálezy ekonomické kontroly na FAST se vztahují zejména na 
období, kdy byla této fakultě poskytnuta na její žádost doplňující dotace, zamezující tvrdosti dopadu 
rozpočtu. Vzhledem k tomu, že dnes odpoledne ve 14:00 hod. se na FAST koná předvolební 
shromáždění, byl podán návrh na vyslání členů AS VUT jako pozorovatelů na toto shromáždění, aby 
mohly být veškeré sdělené podněty následně předneseny AS VUT. Z pléna byl podán návrh na účast 
na předvolebním shromáždění AO FAST předsedy EK Dr. Popely a předsedkyně SK AS VUT V. 
Donthové. O tomto návrhu bylo hlasováno. 

Návrh na usnesení:  
Akademický senát VUT pověřuje předsedu EK AS VUT Dr. P. Popelu a předsedkyni SK AS VUT  V. 
Donthovou navštívit předvolební shromáždění AO FAST v souvislosti s nálezy ekonomických kontrol 
hospodaření FAST. 
Hlasování: 
Pro – 18 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 1 hlas 
UAS 2 
Akademický senát VUT pověřuje předsedu EK AS VUT Dr. P. Popelu a předsedkyni SK AS VUT  V. 
Donthovou navštívit předvolební shromáždění AO FAST v souvislosti s nálezy ekonomických kontrol 
hospodaření FAST. 
 
* Další ekonomické záležitosti 
Dr. Popela informoval o dalších bodech jednání EK AS VUT konané dne 22. 11. 2005:  

 EK byla upozorněna na některé důležité dokumenty a usnesení AS VUT, přijaté na předcházejících 
zasedáních; 

 EK byla informována o jednání vedení VUT s KOR týkajícím se požadavku KOR na navýšení 
mzdových tarifů v r. 2006; na zasedání EK bylo zástupci některých fakult konstatováno, že kdyby 
došlo k příliš velkému nárůstu mzdových tarifů, dostaly by se tři fakulty VUT do finančních 
problémů; EK AS VUT doporučila, aby v této věci bylo s KOR jednáno věcně a aby byly 
předloženy číselné podklady zdůvodňující finanční možnosti školy.  

Na základě informací přednesených předsedou EK členové AS upozornili na usnesení přijatá na 
zasedání AS VUT dne 11. 10. 2005 a dosud nesplněná – viz Zápis č. 8/2005 uvedený na internetové 
adrese http://www.vutbr.cz/uploads/zapisy_ze_zasedani_as_vut407/3973_zas08-05.pdf?lang=0 : 

 UAS 9, kterým AS VUT požádal rektora Vrbku a kvestora Kotka o provedení řádné kontroly 
hospodaření ÚSI s dotačními finančními prostředky r. 2005 ve výši 1 160 365,- Kč.  

 UAS 10, kterým AS VUT požádal ředitele CVISu o doplnění analýzy nákladů doplňkové 
činnosti a kvestora VUT o následnou kontrolu. 
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 UAS 11, kterým AS VUT požádal, aby ekonomickým řízením Nakladatelství VUTIUM byl 
pověřen kvestor VUT až do doby, než bude ustavena nová Ediční rada VUT se zástupcem AS 
VUT a než bude předkalkulace připravovaných publikací VUTIUM předložena AS VUT.  

 
 

AD 6) LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
Předsedkyně LK AS VUT doc. Lhotáková informovala o jednání LK AS VUT konaném dne 
29. 11. 2005. Zápis z tohoto jednání byl členům AS rozeslán E-mailem dne 2. 12. 2005.  
 
* Předložení návrhu na změnu Stipendijního řádu VUT  
Návrh na změnu Stipendijního řádu VUT byl předložen LK AS VUT dne 22. 11. 2005. Legislativní 
komise tento návrh projednala a doporučila jej AS VUT ke schválení.  
Podrobný komentář k předloženému návrhu přednesl prorektor Švec, který informoval o průběhu 
zpracování návrhu změny článků 9 a 11 Stipendijního řádu VUT týkajícím se ubytovacího stipendia.  
AS VUT vzal na vědomí předložení návrhu změny Stipendijního řádu VUT a vzhledem k čtyřtýdenní 
předkládací lhůtě zaujme k němu stanovisko na zasedání dne 10. 1. 2006.  
 
* Projednání nových znění Statutu FaVU a Volebního a jednacího řádu AS FaVU 
Nová znění vnitřních předpisů FaVU – Statutu FaVU a VJŘ AS FaVU byla rozeslána po jejich 
projednání v LK AS FaVU E-mailem dne 7. 11. 2005.  LK AS VUT oba tyto dokumenty podrobně 
projednala dne 29. 11. 2005 a doporučila v nich provést několik drobných formálních úprav.  
Oba vnitřní předpisy se všemi úpravami vyznačenými v revizním režimu (včetně posledních úprav LK 
z 29. 11. 2005) byly rozeslány členům AS VUT E-mailem dne 2. 12. 2005.  
Doc. Lhotáková tyto poslední změny doporučené LK na dnešním zasedání senátu zrekapitulovala.  
V následující krátké diskusi upozornil doc. Dalík, že článek 7 odst. 2 Přílohy č. 2 k VJŘ AS FaVU 
(Volební a jednací řád pro volbu kandidáta na jmenování děkanem FaVU), který zní, že „Kandidát je 
zvolen, získá-li hlas od více než tří pětin z počtu všech členů AS FaVU“ je v rozporu se zákonem o VŠ, 
v jehož §  27, odst. 3 je formulace „...Návrh na jmenování děkana je přijat, jestliže se pro něj vyslovila 
nadpoloviční většina všech členů akademického senátu fakulty...“  
AS VUT doporučil uvést článek 7 odst. 2 Přílohy č. 2 k VJŘ AS FaVU do souladu s § 27 odst. 3 
zákona č. 111/1998 Sb. Členové AS VUT potom hlasovali o schválení obou vnitřních předpisů.   

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Statut FaVU ve znění předloženém dne 2. 12. 2005.  
Hlasování: 
Pro – 19 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Statut FaVU ve znění předloženém dne 2. 12. 2005.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Volební a jednací řád AS FaVU ve znění ze dne 2. 12. 2005 spolu 
s úpravou článku 7 odst. 2 Přílohy č. 2 k VJŘ AS FaVU, který bude uveden do souladu se zákonem 
o VŠ č. 111/1998 Sb. 
Hlasování: 
Pro – 20 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje Volební a jednací řád AS FaVU ve znění ze dne 2. 12. 2005 spolu 
s úpravou článku 7 odst. 2 Přílohy č. 2 k VJŘ AS FaVU, který bude uveden do souladu se zákonem 
o VŠ č. 111/1998 Sb. 
 
Na závěr se uskutečnila krátká diskuse o rozdílném způsobu voleb do AS fakult a AS vysokých škol. 
Bylo konstatováno, že tento problém bude vyřešen novelou VŠ zákona, v níž budou jednotná pravidla 
pro volby do AS vysokých škol a do AS fakult.  
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* Projednání návrhu na změnu Přílohy č. 2 ke Statutu FEKT 
Návrh na změnu Přílohy č. 2 ke Statutu FEKT – změna názvů akreditovaných studijních programů – 
byl rozeslán všem členům AS VUT E-mailem dne 16. 11. 2005. Členové LK AS VUT doporučili 
předložený návrh sjednotit s verzí uvedenou v Příloze č. 2 ke Statutu VUT, části týkající se 
akreditovaných studijních programů FEKT. Úprava byla provedena a nová verze byla rozeslána všem 
členům senátu E-mailem dne 30. 11. 2005.  
Dr. Krupková upozornila na to, že tato změna by se měla promítnout rovněž do Přílohy č. 2 ke Statutu 
VUT. Členové AS VUT konstatovali, že se jedná o změnu pouze formálního rázu a hlasovali o jejím 
schválení. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Přílohu č. 2 ke Statutu FEKT ve znění ze dne 30. 11. 2005.  
Hlasování:  
Pro – 19 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje Přílohu č. 2 ke Statutu FEKT ve znění ze dne 30. 11. 2005.  
 
Akademický senát VUT doporučil schválit změnu Přílohy č. 2 ke Statutu VUT – úpravu názvu 
jednoho studijního programu FEKT VUT – na svém zasedání dne 10. 1. 2005.  
 
* Další legislativní záležitosti  

Novela VŠ zákona: 
Ing. J. Švec podal informace o aktuálním stavu projednávání novely VŠ zákona, která byla po 
schválení v PS PČR předána Senátu Parlamentu ČR.  
AS VUT vzal na vědomí zprávu Ing. Švece a konstatoval, že vzhledem k tomu, že nemá žádné 
konkrétní informace o tom, jaké je nové znění novely VŠ zákona, vyčká a vyjádří se k ní až bude 
uveřejněno. 

Vnitřní předpisy dalších součástí VUT: 
Doc. Lhotáková uvedla, že návrhy nových znění vnitřních předpisů (statutů) předložila většina dalších 
součástí, s výjimkou KaM a Rektorátu VUT. Vzhledem k tomu, že nově zvolení členové senátu tyto 
návrhy vnitřních předpisů neobdrželi, byly znovu rozeslány všem členům AS VUT spolu se vzorem 
schváleným AS VUT E-mailem dne 2. 12. 2005.  

Členové LK AS VUT se dohodli, že si jednotlivě prostudují přidělené vnitřní předpisy: prof. Vávrová 
– Statut CVIS, V. Donthová, P. Donth – Statut KaM, J. Myšulka – Statut CEVAPO, P. Dub – Statut 
Rektorátu VUT, doc. Lhotáková – Statut CESA, doc. Gescheidtová – Statut Nakladatelství VUTIUM, 
Ing. Roupec – Statut ÚSI, doc. Pekař – Statut Ústřední knihovny.  

Po krátké diskusi týkající se nepředložení nového znění Statutu KaM hlasoval AS VUT 
o následujících třech návrzích na usnesení. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT žádá o urychlené dodání Statutu KaM VUT v Brně, který byl požadován 
usnesením UAS 3 přijatém na výjezdním zasedání AS VUT konaném ve dnech 19. 9. – 21. 9. 2005 
v Hevlíně. 
Hlasování: 
Pro – 18 hlasů 
Proti – 0 hlasů  
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 6 
Akademický senát VUT žádá o urychlené dodání Statutu KaM VUT v Brně, který byl požadován 
usnesením UAS 3 přijatém na výjezdním zasedání AS VUT konaném ve dnech 19. 9. – 21. 9. 2005 
v Hevlíně. 

Návrh na usnesení:  
Akademický senát VUT žádá ředitele KaM v Brně o zdůvodnění, proč nebyl Statut KaM VUT v Brně  
v požadovaném termínu předložen.  
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Hlasování: 
Pro – 18 hlasů 
Proti – 0 hlasů  
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 7 
Akademický senát VUT žádá ředitele KaM v Brně o zdůvodnění, proč nebyl Statut KaM VUT v Brně  
v požadovaném termínu předložen.  

Návrh na usnesení:  
Akademický senát VUT doporučuje, aby při kontrole vnitřních předpisů dalších součástí bylo 
sledováno, zda nedošlo k věcným změnám statutů a organizačních řádů oproti minulému období.  
Hlasování: 
Pro – 18 hlasů 
Proti – 0 hlasů  
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 8 
Akademický senát VUT doporučuje, aby při kontrole vnitřních předpisů dalších součástí bylo 
sledováno, zda nedošlo k věcným změnám statutů a organizačních řádů oproti minulému období.  
 
Pracovní zařazení děkana FaVU Spielmanna jako akademického pracovníka 
Doc. Lhotáková informovala o situaci na FaVU týkající se pracovního zařazení děkana FaVU 
Spielmanna. Vzhledem k tomu, že některé informace si vzájemně odporují, bude nutno některá data 
ověřit.  

 
* Volba předsedy pedagogické komise AS VUT 
Na ustavujícím zasedání AS VUT dne 25. 10. 2005 se uskutečnila volba předsedy pedagogické komise 
AS VUT – byly podány 2 návrhy na doc. Kunovského a Dr. Krupkovou; vzhledem k tomu, že ani 
jeden z kandidátů neobdržel nadpoloviční počet hlasů, byla volba předsedy PK přesunuta na další 
zasedání senátu.  
Na dnešním zasedání doc. Kunovský sdělil, že zvážil svoji kandidaturu na předsedu a vzdal se jí ve 
prospěch Dr. Krupkové. AS VUT dále hlasoval o následujícím návrhu na usnesení. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje za předsedkyni pedagogické komise AS VUT RNDr. Vlastu 
Krupkovou, CSc. 
Hlasování: 
Pro – 18 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 9 
Akademický senát VUT schvaluje za předsedkyni pedagogické komise AS VUT RNDr. Vlastu 
Krupkovou, CSc. 
 
Dále AS VUT jmenoval do pedagogické komise AS VUT PhDr. Janu Spoustovou.  

Návrh na usnesení:  
Akademický senát VUT schvaluje PhDr. Janu Spoustovou za členku pedagogické komise AS VUT.  
Hlasování: 
Pro – 16 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 10 
Akademický senát VUT schvaluje PhDr. Janu Spoustovou za členku pedagogické komise AS VUT.  
 
 
AD 7) RŮZNÉ 
 AS VUT svými následujícími usneseními uskutečnil volbu zástupců AS VUT ve Stavební komisi 

VUT a v Programové radě CEVAPO.  
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Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje jako své zástupce do Stavební komise AS VUT Ing. arch. Jana 
Hrubého, CSc. a  Ing. arch. Petra Kociána.  
Hlasování: 
Pro – 17 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje jako své zástupce do Stavební komise AS VUT Ing. arch. Jana 
Hrubého, CSc. a  Ing. arch. Petra Kociána.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje jaké své zástupce do Programové rady CEVAPO doc. RNDr. 
Josefa Dalíka, CSc. a doc. Dr. Ing. Petra Hanáčka.  
Hlasování: 
Pro – 17 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje jaké své zástupce do Programové rady CEVAPO doc. RNDr. 
Josefa Dalíka, CSc. a doc. Dr. Ing. Petra Hanáčka.  

 
 RNDr. Krupková seznámila členy AS VUT s dopisem AS FEKT týkajícím se jeho stížnosti na 

KaM – dopis bude Přílohou č. 3 k zápisu z dnešního zasedání.  
Ing. Hanušová doporučila, aby AS VUT požádal ředitele KaM o omluvu za výroky svých 
zaměstnanců.  

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT žádá ředitele KaM Ing. Grulicha, aby se omluvil za chování svých 
podřízených pracovníků KaM vůči členům akademické obce VUT v menze FEKT VUT.  
Hlasování: 
Pro – 17 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 13 
Akademický senát VUT žádá ředitele KaM Ing. Grulicha, aby se omluvil za chování svých 
podřízených pracovníků KaM vůči členům akademické obce VUT v menze FEKT VUT.  

 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 10. ledna 2005 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

 
 

    
                                                 
               Veronika Donthová, v. r.          Doc. RNDr. Josef Dalík, CSc., v. r. 
  předsedkyně Studentské komory AS VUT                předseda AS VUT v Brně 
 
 
V Brně dne 13. 12. 2005 

 
 Zapsala: Jarmila Cardová 

                                                      
PŘÍLOHY: 

1. Usnesení ČKR 
2. Podrobná  zpráva o průběhu a výsledcích kontrolního šetření na FAST 
3. Stížnost AS FEKT na KaM v Brně 
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